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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL COL·LEGI D’ARQUITECTES DE 

CATALUNYA CELEBRADA EL 31 DE MAIG DE 2022 
 

 

A la ciutat de Barcelona, a trenta-u de maig de dos mil vint-i-dos, sota la presidència de la degana 
Assumpció Puig i Hors, es reuneix l’Assemblea General Ordinària del Col·legi d’Arquitectes de 
Catalunya a la seu de l’Ateneu Barcelonès, al carrer Canuda, núm. 6 de Barcelona, en format 
híbrid, és a dir, tant per mitjans presencials com telemàtics. 

 
El Sr. Pere Castelltort, secretari, indica que essent les 11:10 hores del matí del dia trenta-u de 
maig de dos mil vint-i-dos, data i hora que ha estat convocada la celebració de l’Assemblea 
General Ordinària del Col·legi d’Arquitectes en format híbrid i, no havent-hi el quòrum 
d’assistència exigit a l’article 50.1 dels Estatuts Col·legials, per ésser el nombre d’assistents 
inferior al requerit per a la constitució de l’Assemblea en primera convocatòria, aquesta s’iniciarà 
a les 11:30 hores del matí en segona convocatòria, qualsevol que sigui el nombre de 
representants que assisteixin, tal com assenyala l’esmentat article. 

 
A les 11:55 hores del matí, es constitueix l’Assemblea General en segona convocatòria en sessió 
ordinària, amb els assistents que es relacionen a l’annex 1 d’aquesta acta. 
 

La degana dona la benvinguda als assistents, i explica que, d’acord amb els Estatuts Col·legials, 
cada quatre anys al mes de maig s’han de celebrar les eleccions i acostuma a coincidir que la 
campanya electoral es fa els 15 primers dies de maig. Avui se celebra l’Assemblea amb la 
liquidació aprovada de totes les demarcacions. Atès que el Col·legi és territorial i es considera 
una única entitat, la liquidació és consolidada i es compon de set parts, de les quals sis s’aproven 
a la Junta General de cada demarcació durant el mes d’abril i, una vegada aprovada, es realitza 
el pressupost consolidat, on s’hi afegeix la liquidació d’Òrgans Centrals, que s’aproven a 
l’Assemblea d’avui. Aquesta introducció és perquè aquesta situació una mica anòmala ja es va 
donar fa quatre anys i els nous representants encara es troben amb l’anterior Junta de Govern i 
no aquella que ha estat electa. 

 
El secretari informa que, en compliment de la legislació sobre protecció de dades de caràcter 
personal, l’Assemblea s’enregistrarà. L’enregistrament és custodiat pel COAC, i el podrà emprar 
en publicacions pròpies relacionades amb l’activitat professional, llevat que algun dels assistents 
indiqui ara que no ho autoritza respecte a la seva persona. Ningú manifesta la seva oposició a 
l’enregistrament. 

 
El secretari explica com s’ha de realitzar la votació telemàtica i presencial, demana als assistents 
que apaguin els micròfons, per tal que no interfereixi en la presentació, i recorda que cal escriure 
el nom al xat per participar i així tenir control de l’assistència. També demana, que en el torn de 
preguntes no s’aixequi la mà, ja que no serà possible saber qui demana el torn. Fa un recordatori 
de com dur a terme la votació: s’haurà d’obrir el correu rebut a través de Council Box. A 
continuació, s’haurà de sol·licitar la clau d’accés, que es rebrà per SMS, introduir-la per tal de 
poder indicar la intenció del vot; a favor, en contra o abstenció. Si algun representant no ha rebut 
aquest correu, la clau d’accés o si la clau d’accés té alguna incidència, pot trucar al telèfon facilitat 
al xat. 

 
El secretari explica que avui mateix s’ha presentat una proposta per part de Sr. Pere Gonzalez 
Nebreda, Sr. Josep Fortià, Sr. Ricardo Gómez Val i Sra. Anna Fabregat, en la que es planteja 
l’ajornament de la votació de l’aprovació del pressupost del 2021 fins a disposar de tota la 
informació, i en especial de l’informe d’auditoria o due diligence. A les 10:30 hores del dia d’avui 
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s’ha celebrat una Junta de Govern i s’ha acordat acceptar la proposta que es votarà en el punt 
quart, després de comentar la liquidació del pressupost de 2021. En cas que la votació sigui 
favorable a l’ajornament, el punt cinquè no es realitzarà; i en cas que es voti en contra de 
l’ajornament, es passarà al punt cinquè. 

 
PRIMER PUNT DE L’ORDRE DEL DIA: PARTICIPACIÓ DELS GRUPS DE REPRESENTANTS. 

 

En aquests moments hi ha 86 representants presencialment, 40 online i 35 delegacions de vot. 

 
El degà electe, el Sr. Guim Costa, dona la benvinguda als assistents i manifesta que té moltes 
ganes de treballar amb tots els arquitectes. Expressa la voluntat de la Junta de Govern de 
celebrar dues assemblees més de les previstes als Estatuts Col·legials, no tant per votar, sinó 
per manifestar les inquietuds dels arquitectes i posar-ho en comú per tirar endavant els reptes 
que puguin sorgir. 

 
S’obre el torn de paraula als caps de llista de representants de l’Assemblea. 

 
El Sr. Manuel Ruisánchez, cap de llista de representants de la demarcació de Barcelona, 
manifesta la seva voluntat de col·laboració, però considera que el sistema d’Assemblea ha 
d’evolucionar. El seu repte principal és afrontar els problemes que té el col·lectiu, com per 
exemple que el mes de maig se celebren eleccions, a més d’haver-hi una Assemblea. Explica 
que avui es parlarà de molts temes que no els pertoquen a la majoria dels electes i que, a més, 
no han pogut proposar temes per l’Assemblea, perquè el termini de presentació va finalitzar el 
dia 11 de maig, abans de les eleccions. Ha exposat aquest cas perquè el considera una anomalia 
que no es pot permetre i que s’ha de corregir. També opina que cal millorar la part democràtica 
dels Estatuts Col·legials i del Reglament Electoral, perquè al mes de maig es programen molts 
actes culturals i considera que es contraposen entre si – els actes culturals i les eleccions –. 
Apunta que no estan inhabilitades les actuacions culturals durant els 15 dies que ha tingut lloc la 
campanya electoral i considera que, en aquest aspecte, també cal fer una reforma. Finalment, 
recorda que a les eleccions han votat quasi el 20% dels arquitectes, però que n’hi ha que no han 
pogut votar i proposarà a l’Assemblea la revisió del Reglament Electoral. El missatge que vol 
traslladar és la voluntat de col·laboració. 

 
El Sr. Joan Tous, cap de llista de representants de la demarcació de Tarragona, manifesta que 
formen un grup molt plural de professionals i expressa la seva voluntat d’ajudar a la Junta de 
Govern i ser crítics quan convingui, tenint com a objectiu principal que els arquitectes es puguin 
guanyar la vida dignament fent bona arquitectura. 

 
El Sr. Marc Fraguell, cap d’una de les llistes de representants de la demarcació de Girona, vol 
continuar essent un eix de transversalitat, tant generacional com pluridisciplinar, i seguir amb la 
línia de control i proposta des d’un punt de vista constructiu respecte la Junta de Govern. Volen 
posar molta atenció al Congrés Mundial del 2026 i tots els actes culturals relacionats i en la millora 
d’atenció als arquitectes, amb una participació més propera. Vol que es millori la relació dels 
arquitectes amb l’administració i mostra la seva col·laboració amb la resta de llistes de 
representants. 

 
El Sr. Manel Alcubierre, cap de llista de representants de la demarcació de les Comarques 
Centrals, explica que han volgut intentar consolidar-se i que al seu grup hi ha diversitat de gènere, 
d’edats i d’especialitzacions. 
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El Sr. David Pàmpols, cap de representants de la llista de la demarcació de Lleida, agraeix a la 
Junta sortint la feina que han realitzat els companys i felicita als nous companys. Demana que 
es plantegi la possibilitat de que les Assemblees puguin ser itinerants entre comarques. 

 
En aquests moments hi ha 91 representants presencials, 47 online i 41 vots delegats. En total hi 
ha 179 assembleistes. 

 
La Sra. Anna Fabregat, cap de llista de representants de la demarcació de l’Ebre, reivindica que 
es pugui mantenir sempre el vot telemàtic per garantir la participació dels arquitectes més 
llunyans. Manifesta que a la demarcació de l’Ebre tenen representació de membres de les 
diferents agrupacions. 

 
El Sr. Pere González Nebreda, cap de llista de representants de la demarcació de Barcelona, diu 
que sempre han recolzat les accions de govern de forma crítica, però constructiva i agraeix als 
candidats a degans que hagin manifestat la voluntat de col·laboració. Celebra que hi hagi més 
pluralitat de membres a l’Assemblea i espera que aquesta sigui més activa. 

 
El Sr. Miquel Turné, cap de llista de representants de la delegació del Vallès, explica que al seu 
grup ha entrat gent jove, i és molt divers. Vol ampliar el diàleg i col·laborar amb l’equip de govern i 
la resta de membres de l’Assemblea. 

 
La Sra. Mariona Benaín intervé en nom del Sr. Jaume Pla, cap de llista de representants de la 
demarcació del Barcelona, explica que són una candidatura independent i que han intentat 
agrupar membres diversos. Anima a la gent a participar en l’Assemblea, ja que és un òrgan on 
es prenen decisions que afecten a tot el col·lectiu. 

 
El Sr. Joan Carles Reviejo representa una llista de la delegació del Vallès i diu que la seva 
voluntat és propiciar l’apropament i afecció dels arquitectes envers el Col·legi. 

 
El Sr. Javier Peña intervé en nom del Sr. Ricardo Gómez Val, cap de llista de representants de 
la demarcació de Barcelona. Forma part del Grup d’Arquitectes Units, grup que no està associat 
a cap de les candidatures que es presentaven per degà. El seu posicionament està molt enfocat 
a l’activitat professional i en les obligacions com a Col·legi, i té l’esperança que amb la nova Junta 
s’aconsegueixin canvis. 

 
El Sr. Josep Maria Fortià, cap de grup de representants de la demarcació de Girona, considera 
que el seu grup és territorial, temàtic i crític. El motiu pel qual van entrar a l’Assemblea és per 
intentar canviar aspectes diversos i defensa la necessitat de canvis. Està d’acord amb les 
opinions que han donat els seus companys i els recolza. 

 
El Sr. Antoni Vilanova, cap de llista de representants de la demarcació de Barcelona, felicita a la 
nova junta i als nous representants i manifesta que la seva voluntat sempre ha estat remar a favor 
del Col·legi. Destaca la defensa de la professó d’arquitecte i també que els arquitectes joves 
trobin en el Col·legi una motivació, com per exemple de formació. Considera que un aspecte 
important a treballar des del Col·legi és la reforma dels Estatuts. 

 
La degana agraeix les intervencions a tots els representants de l’Assemblea i creu que és 
important que donin la seva opinió i que puguin dialogar. 
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SEGON PUNT DE L’ORDRE DEL DIA: LECTURA I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA 
DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA I EXTRAORDINÀRIA DE DATA 15 DE 
DESEMBRE DE 2021 I L’ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE 30 DE 
MARÇ DE 2022. 

 

El secretari recorda que l’esborrany de l’acta de l’Assemblea General Ordinària i Extraordinària 
de data 15 de desembre de 2021 i l’acta de l’Assemblea General Extraordinària de 30 de març 
de 2022, han estat a disposició dels representants a les secretaries de les demarcacions i 
delegacions, a través d’un enllaç que es va enviar, i també han pogut ser consultades al web del 
COAC, sense que s’hagin formulat esmenes. Per tant, prega la dispensa de la seva lectura i obre 
el torn d’intervencions. 

 
El Sr. Dídac Gordillo pregunta si la votació de les actes serà conjunta o per separat, atès que ell 
només està d’acord amb dues de les tres actes, ja que considera que a l’última hi va haver molt 
poca representació. 

 
El secretari li explica que si s’hagués de votar per separat, s’hauria de preparar el Councilbox 
pels representats que estan connectats telemàticament i que mínim tardarien mitja hora en 
gestionar-ho. 

 
La degana afegeix que l’acta reflecteix el que va passar a l’Assemblea i que la intenció de la 
votació d’aquest punt no és expressar si s’està d’acord o no amb el que es va votar. 

 
El Sr. Gordillo considera que no es va poder garantir el vot de tots. Demana la transcripció literal 
de la seva intervenció a l’acta. 

 
El Sr. Gordillo ha contestat a la degana dient-li que va ser una Assemblea convocada estrictament 
seguint fil per randa els Estatuts, amb catorze dies d’antelació i sense cap possibilitat que fos 
telemàtic. Va ser estrictament presencial quan teníem els mitjans per fer-ho tot telemàtic com 
s’havia fet fins ara, com s’ha fet després, com s’ha fet avui, com també es va fer el debat 
d’etcètera, etcètera. No és tant per les votacions, pel que jo volgués o no volgués sinó que no es 
va donar l’oportunitat de participar a cent nou representants que no van poder participar i bé, és 
molt fàcil muntar una Assemblea presencial, independentment del que s’hagi de votar o no ho 
veig molt poc net i és de les coses de Col·legi que s’haurien de canviar, és a dir, com ja he 
comentat abans, hauria de ser facilitar la participació dels representants consta que no va passar 
en aquell moment i, per tant, demano de votar negativament a aquesta acta. Ja sé que el que 
està fet es va aprovar i es va executar, perquè es va aprovar i es va executar, és simplement un 
acte de queixa i de protesta i que consti llavors en aquesta acta. 

 
El Sr. Enric Casanovas, recolza el manifestat pel Sr. Dídac Gordillo i proposa que els assistents 
opinin sobre i l’Assemblea si s’ha de votar de forma conjunta o per separat. 

 
El Sr. Joan Tous expressa que amb una nova Assemblea, amb nous representants, començar a 
complicar les coses i a despistar als col·legiats del que significa aprovar o no aprovar una acta 
no està bé. Una acta reflecteix el que ha passat i considera que no hi ha motius per no aprovar- 
la, excepte que una persona consideri que la seva intervenció no ha quedat recollida o que els 
vots siguin equivocats o qualsevol circumstància similar. Creu que no és el moment de no aprovar 
una acta per altres motius aliens a aquests i que s’envia un missatge de confusió als nous 
representants. 
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La Sra. Anna Fabregat recorda que vaig dir, ara en referència al que està dient el Joan, que em 
semblava que aprovar el Festival d’Arquitectures i fer els contractes tal com s’estava plantejant 
era una forma de saltar-se la Llei de Contractes. Això recordo haver-ho dit i no consta així a l’acta, 
està bastant suavitzada la meva intervenció. Per tant, vist això, em sap greu no haver fet com 
Enric Casanovas i demanar una transcripció literal, és una llàstima perquè si anem fent 
transcripcions literals serà impossible fer les actes, però m’agradaria que es corregís l’acta i 
realment s’inclogués el que vaig dir. 

 
No havent-hi intervencions, se sotmet a votació l’aprovació de les actes de l’Assemblea General 
Ordinària i Extraordinària de data 15 de desembre de 2021 i l’acta de l’Assemblea General 
Extraordinària de 30 de març de 2022, essent APROVADES per NORANTA-UN (91) vots a favor, 
TRETZE (13) vots en contra i SEIXANTA-SIS (66) abstencions. 

 
TERCER PUNT DE L’ORDRE DEL DIA: CONEIXEMENT DE LA MEMÒRIA I APROVACIÓ, SI 
S’ESCAU, DE LA GESTIÓ DE LA JUNTA DE GOVERN CORRESPONENTS A L’ANY 2021 
EXPRESSADA A TRAVÉS D’AQUESTA. 

 

La degana explica que per explicar la memòria dels quatre anys de mandat s’ha preparat un 
vídeo explicatiu. A l’Assemblea d’avui hi ha tota la Junta de Govern actual que són 12 membres, 
6 que formen part de les demarcacions i 6 que són els que van guanyar les eleccions fa quatre 
anys. D’aquests només tres persones, el vicedegà actual que ara ja és degà electe, el Sr. Guim 
Costa, la presidenta de la demarcació de Barcelona, la Sra. Sandra Bestraten, i el president de 
la demarcació de Girona, Sr. Marc Riera, continuaran davant del Col·legi. La degana agraeix a 
tots els que s’acomiaden i els hi dona les gràcies per la seva implicació, especialment al Sr. Joan 
Manel Margalef, president de la demarcació de l’Ebre, al Sr. Víctor Pérez Pallarès, el president 
de la demarcació de Lleida, al Sr. Joan Tous president de la demarcació de Tarragona, al Sr. 
Miquel Sitjà president de la demarcació de les Comarques Centrals, al Sr. Josep Ferrando, vocal 
de Cultura, a la Sra. Duna Bellmunt, vocal, a la Sra. Ione Ruete tresorera i finalment al Sr. Pere 
Castelltort, secretari. 

 
Del mandat de la Junta de Govern sortint destaca el Pla Patrimonial que aquesta ha impulsat i el 
Pla Estratègic que es va plantejar l’any 2018 i que actualment s’està treballant amb la 
transformació digital. Finalment, li demana a la directora general que traslladi el seu agraïment a 
tot el personal del Col·legi i recorda alguna de les fites que s’han fet durant aquests últims quatre 
anys. A continuació es retransmet el vídeo-resum dels projectes i assoliments dels últims quatre 
anys de mandat. 

 
El Sr. Agàpit Borràs comenta que avui és la darrera Assemblea presidida per la degana Sra. 
Assumpció Puig, que ha estat la primera degana del Col·legi, i considera que ho ha fet molt bé, 
perquè ha estat molt atenta als problemes col·legials, que ha fet un bon treball amb la Junta de 
Govern i amb tot l’equip del Col·legi, i que ha donat veu a molts col·lectius col·legials. Desitja que 
la ciutat de Girona sàpiga aprofitar la seva experiència. 

 
La degana dona les gràcies i remarca que des de l’any 2020 existeix el SOC COAC, que és un  
servei que mai havia estat abans al Col·legi, i és el que pot ajudar als col·legiats quan es troben 
en un moment complicat, tant anímicament com econòmicament. 

 
A continuació es projecten les dades de la Memòria de Gestió en format vídeo. 
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Finalitzat el torn d’intervencions se sotmet a votació la Memòria i la Gestió de la Junta de Govern 
corresponents a l’any 2021, essent APROVADA per CENT TRETZE (113) vots a favor, SET (7) 
vots en contra i SEIXANTA-TRES (63) abstencions. 

 
QUART PUNT DE L’ORDRE DEL DIA: PROPOSTA REBUDA DELS GRUPS DE 
REPRESENTANTS A L'ASSEMBLEA DEL COAC ENCAPÇALATS PER PERE GONZÁLEZ 
NEBREDA, JOSEP FORTIÀ I RIUS, RICARDO GÓMEZ VAL I ANNA FABREGAT 
ULLDEMOLINS EN LA QUAL SOL·LICITEN "L'AJORNAMENT DE LA VOTACIÓ 
D'APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 2021 FINS DISPOSAR DE TOTA LA 
INFORMACIÓ I, EN ESPECIAL, DE L'INFORME D'AUDITORIA O DUE DILIGENCE". 

 

El Sr. Manuel Ruisánchez demana que hi hagi un torn de paraules després d’exposar la liquidació i 
els comptes anuals, atès que és un punt sobrevingut. 

 
El Sr. Pere Castelltort manifesta que primer s’exposarà el punt en qüestió i després es donaran 
uns minuts perquè els grups es reuneixin i puguin decidir què voten. 

 
El Sr. Joan Carles Reviejo expressa que no li ha quedat clar si primer s’exposaran els comptes i 
després es decidirà si es voten o no, o viceversa. El secretari li contesta que primer s’exposaran 
els comptes i una vegada exposats, es votarà la nova proposta. 

 
El Sr. Pere González Nebreda demana si després d’explicar el pressupost pot haver-hi un torn 
de paraules per comentar-ho abans de passar a la votació. El secretari li contesta afirmativament. 

 
CINQUÈ PUNT DE L’ORDRE DEL DIA: LECTURA I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA 
LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST I DELS COMPTES ANUALS DEL COL·LEGI 
D’ARQUITECTES DE CATALUNYA CORRESPONENTS A L’EXERCICI 2021.  

 

La degana Sra. Assumpció Puig explica el context de la liquidació i diu que la Junta de Govern 
des del 2018 fins ara ha tancat totes les liquidacions en positiu, però aquest any hi ha dos 
aspectes que fan que la liquidació sigui negativa. El primer és una caiguda dels ingressos i la 
segona és degut al fet que una empresa concreta, relacionada amb la transformació digital de 
visats i IIT's, ha demandat al Col·legi; la primera vista del judici està prevista pel dia 9 de 
novembre. La degana explica que aquesta empresa no estava complint amb l'encàrrec per què 
se l'havia contractat i la Junta de Govern va decidir suspendre els pagaments i encarregar una 
due diligence per clarificar la feina que havia realitzat. A l'haver deixat de pagar-li, aquesta ha 
decidit interposar una demanda judicial per un import de 589.000€ i s'ha de provisionar la totalitat 
de l'import. La degana remarca que dels 589.000€ el COAC té en leasing 400.000€ que en el seu 
moment l'Assemblea va autoritzar. Si la due diligence declara que la feina duta a terme per 
l'empresa és correcte, el COAC negociarà amb l'empresa tancar el conflicte per una totalitat de 
fins a 400.000€. El problema és que la due diligence encara no està acabada i, segons els 
auditors i d'acord amb el que sempre s'ha fet al COAC, mentre hi hagi una demanda judicial en 
curs s'ha de fer la provisió de fons. 

 
La Sra. Ione Ruete, tresorera del COAC, vol recordar que es van penjar dos pdf informatius pels 
nous assemblearis, un document de funcionament econòmic del Col·legi on s’expliquen temes 
més conceptuals, i un glossari de conceptes de partides pressupostàries que solen ser més 
recurrents a les Assemblees. També es van posar a disposició dels col·legiats dues franges 
horàries per plantejar qüestions a la directora general i al director financer. 
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La tresorera explica la liquidació de 2021 començant per la Liquidació d’Òrgans Centrals que 
presenta un resultat negatiu d’un total d’1.038.000€. La realització dels ingressos s’ha fet per un 
import de 6.549.000€, és a dir, 375.000€ per sota del pressupost. Les despeses s’han realitzat per 
un import de 6.963.000€, el que suposa una variació respecte del pressupost de 39.000€. El resultat 
ordinari de la gestió és de 414.000€ en negatiu, que s’ha vist condicionada principalment per 
l’impacte de la pandèmia i una desviació en el pressupost de TIC de 419.000€, encara que 
aquesta desviació es veu absorbida per l’estalvi que hi ha hagut en la resta de serveis. El tercer 
punt condicionant és la dotació de la provisió de risc a conseqüència de la demanda judicial que 
s’ha explicat anteriorment. 

 
Si s’aplica l’import liquidat del romanent pressupostari de les agrupacions i la biennal, suma un 
import de 35.000€. El resultat de liquidació ordinària és de 449.000€ negatius i en aplicar la 
provisió de risc per la demanda mencionada el resultat de la liquidació de 2021 és d’1.038.000€ 
en negatiu. 

 

 

A continuació, es mostra el detall de l’execució del romanent acumulat de cada agrupació i 
biennal. El primer pressupost es va aprovar el 2017 i era de 152.000€ i al final del mateix any es 
va utilitzar una part i es va agregar el resultat de la liquidació de 2017, donant lloc a l’acumulat 
de 2018. L’any 2018 es va utilitzar una part del romanent i es va sumar al saldo que ja hi havia, 
donant origen al romanent de 191.000€ i donant lloc al romanent de 2019 i així successivament 
els anys següents. El romanent de l’any 2021 era de 161.000€ i només s’ha disposat de 35.000€.  
Aplicant el resultat de la liquidació ordinària de 77.000€ obtenim el saldo disponible acumulat 
total de 203.000€. 

 
La tresorera explica que es liquida per sota del pressupost en ingressos i per sobre en despesa, 
donant un resultat negatiu de gestió de 414.000€. La desviació de la despesa es deu a l’excés 
de despesa a l’àrea TIC, que queda absorbida per la resta de l’estalvi com a conseqüència de la 
disminució de l’activitat com a conseqüència de la pandèmia. 
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A continuació, mostra el detall d’ingressos i despeses per tipologia, on els ingressos dels Òrgans 
Centrals presenten una desviació del 5% per sota del pressupostat en valor absolut. En color gris 
es veu el pressupost i en color verd la liquidació del 2021. Detalladament, veiem que la liquidació 
de visats queda ajustada a pressupost, les quotes també, amb menys d’un 1% de desviació. A 
la partida d’ingressos indirectes és on es produeix la desviació més significativa, amb un 15% per 
sota del previst que implica 353.000€. 

 

 
Respecte a les despeses, totes les partides liquiden per sobre el pressupost, excepte la de 
consums d’explotació, que presenta un estalvi de diferents activitats, principalment degut a la 
pandèmia. La partida de despesa social representa el 31% de la despesa liquidada de l’exercici i 
es liquida amb una variació de menys d’un 1%. La partida de consums d’explotació que 
representa el 51% de la despesa realitzada és l’única que es liquida per sota, amb un 8% d’estalvi 
que equival a 276.000€. Aquest impacte es veu reduït per la desviació del servei de TIC ja 
comentat. Pel que fa a les amortitzacions, liquiden un 16% per sobre de pressupost, que implica 
119.000€ principalment degut al renting de la transformació digital. Remarca que inicialment es 
va pressupostar com un renting operatiu en la partida de consums d’explotació i al setembre es 
va decidir tractar com un renting financer (leasing), d’acord amb els auditors. Aquest fet no afecta 
la liquidació a nivell de despesa, però pel que fa a la requalificació de partida pressupostària, està 
pressupostat per consums i finalment liquidat en amortització. 
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La partida d’altres despeses, amb un pes del 7% sobre el total, liquida també per sobre del 
pressupost, amb un 37%, que equival a 178.000€, principalment perquè es passa a pèrdues el 
desenvolupament del programa de comptabilitat analítica amb els serveis vinculats de suport i 
control, la variació en dotació i interessos i algun estalvi en diferents impostos. 

 

 
La tresorera explica, respecte a la liquidació del consolidat, que els ingressos presenten una 
variació de 352.000€ en negatiu dels 12.877.000€ previstos, per tant, es liquida per 12.525.000€.  Les 
despeses es liquiden per sota de pressupost i presenten una variació de 577.000€. Dels 
12.877.000€ es va liquidar per 12.299.000€ i el resultat de gestió ordinari consolidat (226.000€) és 
el que es tanca en positiu, si no fos per la ja explicada provisió de risc, per tant, si aplica el 
romanent d'agrupacions i biennal comentat de 35.000€ hi hauria un resultat de liquidació ordinària 
de 190.000€, però a l'aplicar la dotació per risc derivada de la demanda del 589.000€ el resultat 
comptable final de l'exercici és de 398.000€ en negatiu. 
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La tresorera explica que el total d’ingressos liquidats consolidats és de 12.525.000€ i presenten 
una desviació sobre el 3% per sota del previst, 352.000€ en valor absolut. Per tipologies, en visat 
es liquida 4 punts per sobre, quasi 200.000€ més del pressupostat, recuperant la tendència 
creixent dels últims sis anys. Els ingressos de les quotes s’han ajustat molt al pressupostat, 
liquidant-se amb un lleu descens de l’1%. Els ITT’s es liquiden un 18% per sota del pressupostat, 
que equival a 278.000€ menys i, finalment, altres ingressos liquiden un 9% menys del 
pressupostat. 

 
Pel que fa a les despeses, el total liquidat consolidat és de 12.299.000€, un 4% que equival a 
577.000€ menys del previst. Per tipologia, la liquidació ordinària de les despeses social es liquida 
un 1% per sota del pressupostat, els consums d’explotació es liquiden un 13% per sota de 
pressupost malgrat la desviació d’Òrgans Central de TIC. Les amortitzacions es liquiden un 14%, 
que equival a 119.000€ per sobre del pressupost, pel que s’ha comentat anteriorment del leasing. I, 
finalment, la partida d’altres gestos es liquida un 21% per sobre del que estava previst. 

 
 

 
Al següent gràfic la tresorera mostra la visió territorial, on es pot veure el pressupost, la liquidació 
de despeses i ingressos i el resultat ordinari amb el detall de cada demarcació, on s’observa que 
el resultat de la liquidació és positiu en totes les demarcacions, excepte a Òrgans Centrals. 
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Pel que fa al pressupost d’Inversions de 2021 està format pel pressupost ordinari aprovat per 
l’Assemblea del 16 de desembre de 2020 de 768.000€, per les inversions recurrents que 
corresponen a les partides de devolució de capital de les hipoteques d’informàtica, d’equipaments i 
de biblioteca. El pressupost estava fixat inicialment en 768.000€ i finalment s’ha liquidat per 
1.009.000€, el que suposa una variació absoluta de 241.000€ (31%) per sobre del pressupostat 
inicialment. Cal remarcar que la part d’obres vinculada als edificis del COAC ja s’ha vehiculat des 
de l’any 2019 amb el Pla Territorial. 

 
Les partides que més desviació presenten són la financera, que correspon a la devolució del 
capital de les hipoteques i de leasing, i la informàtica que té a veure amb inversions del Pla Digital. 
La resta de partides presenten estalvi o es liquiden d’acord amb el pressupost. La partida de 
biblioteca s’ha desviat un 9%, equipaments immobiliaris on s’inclouen equips audiovisuals i 
mobiliari presenta una desviació de 21% per sota del pressupostat i la partida d’instal·lacions 
tècniques es liquiden totalment ajustades a pressupost, que correspon a intervencions en 
instal·lacions en seus de lloguer d’Olot i Manresa. 
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El saldo de tresoreria a data 31 de desembre de 2020 és de 7.501.000€ i en data de 31 de 
desembre de 2021 és de 8.974.000€, el que suposa un increment net de 1.473.000€ degut 
principalment al cashflow i també, en menor mesura, a les variacions de balanç entre l’inici i el 
final de període. 

 

 
L’últim punt fa referència al control de pressupost consolidat d’abril de 2022 i la tresorera explica 
que del resultat d’abril es pot llegir que la gestió del Col·legi realitzada és de 847.000€, que és 
superior al pressupost estacional de 522.000€. Pel que fa als ingressos, el total d’aquest és de 
4.158.000€ que, a nivell global és un 6% per sota del previst respecte l’estacional i en despeses 
en 3.311.000€ que és un 16% per sota del previst. Com es pot comprovar al gràfic, el pressupost 
realitzat va per sota de l’estacional, tant en ingressos com en despeses. 

 
Finalment, la partida d’inversions té una dotació de 357.000€ i correspon a l’aplicació d’una part 
dels ingressos d’explotació i juntament amb les dotacions pressupostades permet cobrir el 
pressupost d’inversions, de forma que es generi el fluxe de tresoreria suficient per afrontar la 
realització i el pagament del pressupost d’inversions. 
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El secretari dona pas a les intervencions. 

 
El Sr. Frederic Cabré agraeix l’explicació i considera que ha estat molt clara. Li ha quedat el dubte 
de l’aprovisionament respecte a la contractació del leasing que s’ha explicat. 

 
La degana respon que l’aprovisionament s’ha de fer perquè hi ha una demanda interposada 
contra el Col·legi i els auditors han aconsellat fer l’aprovisionament, que és la dotació per l’import 
total de la demanda. Aquesta Assemblea va autoritzar una ampliació de 450.000€ (leasing), 
quantitat que no consta enlloc perquè no s’ha activat. Si s’arribés a un acord amb l’empresa que 
ens ha demandat, els 450.000€ s’activarien, però de moment, com encara no s’ha arribat a cap 
acord, no es poden comptabilitzar. 

 
El Sr. Javier Peña considera que si hi ha una demanda cal saber què ha passat i demana una 
explicació més extensa dels fets succeïts. Respecte al pressupost, diu que hi ha un increment 
d’informàtica-TIC de 419.000€ i li agradaria saber el motiu, i si està relacionat amb la demanda. 
Finalment, diu que quan es parla d’inversions en informàtica hi ha un increment i li agradaria 
saber el motiu. 

 
La tresorera explica que la desviació de 419.000€ de TIC és degut a consums d’explotació, 
subministres, serveis professionals, prorrata d’IVA i personal. Tots aquests temes estan 
relacionats amb la transformació digital i li ofereix explicar-li en més detall si ho necessita. El Sr. 
Peña li torna a preguntar per què s’ha canviat l’estratègia inicial. 

 
Li contesta la directora general, Sra. Sònia Oliveras, explicant que l’ampliació del leasing es va 
demanar a l’Assemblea perquè al mes de juliol es va veure que al leasing contractat inicialment 
d’1.300.000€, per poder acabar el programa de visat i IIT’s, li feia falta invertir aquests 456.000€ de 
més, que és el que es va aprovar l’Assemblea; actualment es reflecteix al pressupost a través de 
la quota de devolució una vegada s’activi el leasing que encara no s’ha fet. Pel que fa a la 
desviació de la partida de TIC, explica que té dos efectes. El primer és la despesa corrent de 
419.000€, que correspon majoritàriament a l’execució del programa de visat i també per 
l’increment de funcionalitats o llicències previstes per algun programa concret. El segon efecte 
és la partida d’inversions on hi ha una part que correspon a equips informàtics, i també hi ha un 
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increment dels projectes que s’havien pressupostat atès que, com el leasing s’havia esgotat, hi 
ha una part d’increment del projecte de la part financera i també de la web del Centre Obert. 

 
La Sra. Anna Fabregat diu que jo us he de dir que em sap greu, perquè em sap greu dir que no 
ho entenc, però és que no ho entenc. Llavors potser necessito que m’ho expliquin facilet, com al 
Barrio Sésamo, perquè no ho entenc. D’altra banda, segons tenia entès, entenc que no ha anat 
bé lo de TIC, entenc que tenim una demanda d’una empresa que s’ha quedat a mitges amb la 
feina si hi ha alguna cosa... intento simplificar per entendre-ho i m’ho dieu si vaig bé o no. Hi ha 
una demanda d’una empresa que s’ha quedat a mitges. El que em pregunto és que si els hi 
paguem el que ens demanen, podrem aprofitar el que hi ha fet o s’haurà de tornar a pagar des 
de zero? I això seran diners tirats, per molt leasing o no leasing, que amb això ja m’he perdut del 
tot, que és igual, que és algo que ja s’ha pagat. Si els hi paguem, hem de començar de zero o 
començarem des d’aquest punt si hi ha diners? Aquesta és una cosa. L'altra cosa és que la cap 
d'informàtica, que no n'heu parlat, ha estat acomiadada aleshores, acomiadar algú, sé que es pot 
acomiadar de forma procedent, però també em consta que no s'ha quedat de braços plegats i ha 
protestat i, per tant, ens posarà, no sé per quina via, no sé si serà per la via civil i hi haurà una 
demanda suposo que demanarà que se li pagui una indemnització. No sé, també he sentit tocar 
campanes que si ha posat alguna querella, pot ser? A la directora general podia ser? I, per tant, 
això no sé si també ens acabarà rebotant en diners. Llavors, parlant facilet i senzill m'agradaria 
saber: estem com estem, què podrem aprofitar del que hem gastat, quant ens han demanat a dia 
d'avui, quan és previsible que ens demanin i quant ens costarà tota la festa. I com més facilet ho 
entenguem, més podrem votar i després potser voldré fer alguna pregunta més o fer alguna 
observació, però en aquest moment és una pregunta. M'ho poden explicar perquè ho entengui 
com si tingués cinc anys, si us plau? 

 
La degana respon que la Sra. Fabregat sap més que ella, i que hi ha temes que no s'haurien de 
tractar a l'Assemblea, perquè això s'està retransmetent i gravant, i diu que què ella sàpiga no hi 
ha cap querella. La Sra. Fabregat li interromp dient que és una pregunta i que l'Assemblea, que 
és el màxim òrgan de govern del Col·legi, ha de tenir tota la informació abans de decidir. La 
degana li repeteix que ella no té constància de cap querella i torna a explicar que actualment hi 
ha una demanda per part d'una empresa que era un proveïdor informàtic que treballava d'acord 
amb l'excap d'informàtica que va ser acomiadada al mes de desembre. Al mes de juliol, quan es 
va plantejar que era necessària una inversió més important en la part de transformació de la 
plataforma de visat i d’IIT’s, es va decidir que no estaven convençuts del camí que s’estava 
prenent, es va frenar tot, i es va encarregar una due diligence. Això va implicar deixar de pagar a 
l’empresa proveïdora des del mes de juliol. La Junta de Govern va detectar que hi podria haver 
problemes i tenien clar que la inversió que es feia havia de ser segura, de confiança i contrastada, 
per això es va contractar la due diligence forense, per tenir una visió global de la feina realitzada 
per l’empresa informàtica. 

 
Si el resultat de la due diligence demostrés que la feina realitzada per l’empresa informàtica fos 
vàlida, es negociaria amb l’empresa i se li pagaria el que s’ha fet fins el moment. Si no ho fos, 
s’hauria d’analitzar perquè no ho és i què es pot fer perquè ens servís; i si desafortunadament no 
serveix res, s’hauria de buscar una solució. Per tant, actualment s’ha retardat la transformació 
digital perquè no estaven segurs de si s’estava fent bé. Actualment, s’està pagant una despesa 
suplementària perquè s’ha de mantenir una tecnologia obsoleta per poder continuar donant els 
serveis que ofereix el Col·legi. 

 
El Sr. Pere González Nebreda pregunta si es va deixar de pagar al juliol del 2021. La degana 
respon que al mes de juliol la cap de TIC va demana un augment del pressupost; és en aquell 
moment on es veu que hi ha unes comandes per sobre del pressupost que la cap de TIC tenia 



Assemblea General Ordinària 
31 de maig de 2022 

15 de 21 

 

 

adjudicat per fer la plataforma digital. El Sr. González li demana si pot precisar quan es fa 
l’encàrrec de la due diligence. La tresorera explica com han succeït els fets. Al juliol del 2021 hi 
ha una ampliació del leasing per infradimensionament i es demana un informe tècnic extern. Al 
setembre es rep l’informe demanat i es proposa l’ampliació del pressupost del 2022. Al novembre 
es pren coneixement dels compromisos de despesa i condicions contractuals amb proveïdors no 
autoritzats. Al desembre del 2021 hi ha la paralització de pagaments de la transformació digital, 
menys els que eren estrictament necessaris per a l'operativa col·legial i també hi ha una 
paralització de la contractació de leasing per la transformació digital; també hi ha l’acomiadament 
de la directora de transformació digital. Al gener de 2022 es decideix donar per no aprofitable la 
inversió en el projecte d’automatització de comptabilitat analítica i al mes de febrer s’encarrega 
la due diligence i a l’abril es rep la demanda. 

 
El Sr. Pere González Nebreda diu que en el transcurs dels fets, s’han celebrat tres Assemblees, 
una d’elles expressament per ampliar la despesa informàtica i pregunta quina és la raó per la 
qual la Junta de Govern no ha donat cap explicació fins ara. 

 
La degana respon que no ho tenien clar, que van detectar una mala praxis professional per part 
de la cap de TIC respecte a les comandes que estava fent i que d’alguna manera podien afectar 
al Col·legi. Quan la Junta de Govern s’assabenta d’aquests fets coincideix que se celebra 
l’Assemblea de desembre, però remarca que el Col·legi ha de donar servei cada dia i el tema 
informàtic (contrasenyes, etc.) és un tema molt delicat i, per tant, el que es va intentar va ser fer 
un acomiadament quan tocava, però tenint-ho tot sota control i amb tota la informació possible. 
Al gener, en veure què havia passat es decideix fer la due diligence, que a hores d’ara encara no 
ha acabat. La degana no entén per què no es pot votar, atès que ho han explicat tot i la liquidació 
és la foto del 2021 actual. La Junta de Govern sortint el que demana és tancar la liquidació i 
deixar a la nova Junta començar amb la liquidació de 2021 i executant la meitat de la liquidació de 
2022. 

 
El Sr. González Nebreda menciona la diferència d’1.038.000€ que té Òrgans Centrals. La degana li 
explica que de la dotació se n’ha de fer càrrec Òrgans Centrals, no totes les demarcacions. El Sr. 
González pregunta que a part d’aquest import d’1.038.000€, quin és l’import de les coses que s’han 
de fer de més; com a exemple menciona la comptabilitat analítica, ja que sempre se li ha dit que 
estava quasi acabada i ara s’ha dit que s’ha de començar de nou. La degana especifica que no 
tenen l’automatització de la comptabilitat analítica, no que s’hagi de començar de nou, i que 
actualment es té comptabilitat analítica no informatitzada. 

 
El Sr. González demana si li poden ensenyar la comptabilitat analítica, perquè a cada Assemblea 
se li ha dit que encara no la tenien, i la tresorera manifesta que s’ha estat treballant amb 
extrapolacions i que l’automatització d’aquesta ha tingut un cost de 86.000€ i que actualment s’ha 
tornat a començar el procés. 

 
El Sr. Javier Peña pregunta per què el treball que s’ha fet a la comptabilitat analítica no serveix i 
demana poder saber el nom de l’empresa que ha demandat al Col·legi. La degana respon que 
part de la feina que s’ha fet és recuperable i que el que actualment es necessita és un altre 
proveïdor. Intervé la directora general, que no recomana dir el nom de l’empresa en un àmbit que 
s’està gravant perquè hi ha un judici pendent amb aquesta. Afegeix que qui vulgui saber el nom 
de l’empresa, llegir la demanda o qualsevol informació relacionada, s’ofereixen dues franges 
horàries per donar aquesta informació. 

 
El Sr. Peña demana més informació sobre el procés de selecció de l’empresa i quin criteri es va 
seguir per a la seva contractació. La degana respon que el protocol que té la Junta és que 
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qualsevol contractació de més de 18.000€ ha d’incloure tres ofertes, un informe justificatiu del 
departament que ha de treballar amb l’empresa en qüestió i, posteriorment, elevar-ho a la Junta 
de Govern. La contractació de l’empresa que ha demandat al COAC va ser aprovada per junta 
perquè la cap de TIC ho va justificar. El Sr. Peña considera que si hi havia algun problema al 
desembre se’ls hauria d’haver informat. 

 
El Sr. Enric Casanovas manifesta amb esperit positiu i de gravetat entenc que això és una situació 
molt conflictiva i compromesa i possiblement la discreció és sàvia. Jo vaig viure una experiència 
similar amb un col·legi professional pel meu compte però, en tot cas, el fet d’haver acomiadat 
una treballadora i amb un procés judicial entenc que part de l’assumpció de culpa sigui des d’una 
mala execució interna. En tot cas això és una cosa que queda pel futur, aquestes demandes 
entenc que són lentes. La pregunta és, amb esperit previsor, com arquitectes que som i que hem 
de tirar endavant, si arranquem de zero que evidentment quan empresa informàtica davant d’un 
tema així pot protegir codis font o no donar codis font o fer coses per l’estil, si comencem de zero i 
hem d’arrancar no de zero sinó d’un, quina previsió de reinversió hi hauria? 

 
La degana respon que això no li pot dir i que el Sr. Josep Lluís Deiros, que és el nou cap 
informàtic, tampoc ho pot dir, perquè ho desconeix. 

 
El Sr. David Pàmpols expressa que no li sembla bé haver d’acabar l’Assemblea amb pressa. 
Agraeix a la tresorera l’explicació que ha fet i pregunta si el que es va deixar de pagar a l’empresa 
d’informàtica són feines que l’empresa ha fet. La degana respon afirmativament, i per això s’ha 
demanat la due diligence, per saber si realment s’estava fent el que el Col·legi demanava, ja que 
la Junta creu que els treballs realitzats estan valorats en 250.000€, però estan esperant que ho 
digui la due diligence. Si fos així, el pagament es faria a partir del leasing i l’import no entraria 
dins del pressupost ordinari. Recorda que la liquidació negativa la fa la dotació de la provisió. El 
Sr. Pàmpols pregunta si el que està demanant aquesta empresa és que es liquidi el que tenia 
contractat amb adjudicació. La degana respon que considera que està explicant més coses de 
les que es poden explicar en un acte que s’està gravant, i que això està en mans d’advocats però 
que, per exemple, l’empresa ha emès una factura que no té res a veure amb els treballs realment 
executats. 

 
La Sra. Cecilia Obiol demana que es voti quan es tingui la due dilligence i considera que no és 
necessari discutir-ho ara. 

 
El Sr. Joan Carles Reviejo diu que aquesta situació incomoda molt als representats que són nous, i 
que la considera desagradable; se’ls està demanant que decideixin sobre un assumpte del qual 
no tenen coneixement i en relació amb el qual no han participat. La situació és d’un pressupost 
de més d’un milió d’euros, i no sap si en un futur augmentarà o disminuirà, que està afectant als 
pressupostos d’aquest any i que pot afectar als que s’hauran d’aprovar per el 2023. Diu que s’ha 
llegit els Estatuts i que a l’article 80.3 explica que la Junta de Govern formularà els comptes 
anuals del COAC i, un cop auditats, els sotmetrà a l’Assemblea General per a la seva aprovació, 
si escau. Per tant, ell entén que hi ha una auditoria prèvia d’aquests comptes que s’estan 
presentant avui, però que, a més, hi ha una altra auditoria oberta que està intentant clarificar 
l’assumpte de TIC, atès que és una gran quantitat de diners. Remarca que això repercuteix al 
servei dels col·legiats. Arran d’això es planeja com es fa una auditoria dins del Col·legi i llegeix 
l’article 83 dels Estatuts que explica que 1. La gestió financera i pressupostària del COAC s’ha 
de sotmetre a una auditoria externa, la qual s’ha de realitzar abans de l’aprovació dels comptes 
anuals per part de l’Assemblea General. Els resultats de l’auditoria s’han d’incloure com a 
documentació complementària dels comptes anuals. 2. La Junta de Govern, ja sigui per acord 
propi, per requeriment de l’Assemblea General o bé per la sol·licitud prèvia de dues 
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demarcacions, pot encarregar la realització d’auditories externes en relació amb determinades 
activitats o serveis. 

 
El Sr. Reviejo continua la seva intervenció manifestant que fins al moment no ha vist cap auditoria i 
que si en aquest moment s’estan aprovant aquests pressupostos no està complint el que demana 
el nostre sistema de funcionament. 
 La degana respon que l’auditoria existeix i que hauria d’estar penjada, i que si no és així, és degut 
a un error no intencionat. (esmenat i és substituït pel paràgraf següent). 
 
La degana respon: “L’auditoria existeix, clar que existeix. Jo us he explicat que són els auditors 
que ens han recomanat fer el 100% d’aquesta provisió. No ho sé. Sònia, perquè no està penjada 
l’auditoria? Hauria d’estar penjada. Si no està penjada és per un error no volgut políticament 
perquè sempre ha estat penjada i sempre els comptes han estat auditats, només faltaria”. 
 
(Paràgraf esmenat a petició de l’arquitecta Sra. Anna Fabregat, en la celebració de l’Assemblea General 
Ordinària del COAC celebrada el dia 20 de desembre de 2022, on intervé en el primer punt de l’ordre del 
dia corresponent a la Lectura i aprovació de l’acta de l’Assemblea General Ordinària de data 31 de maig de 
2022. 
La Sra. Fabregat intervé manifestant que la seva intervenció està transcrita literalment i demanaria que, de 
la mateixa manera que el que ella va dir està transcrit literalment, ho estigui la resposta que se li va donar, 
per coherència. Afegeix que, com és feina, diu que ja ho fet ella en un document word i que ho facilita perquè 
s’inclogui a l’acta.  
Afegeix que és molt important, i agrairia, la transcripció literal de la resposta que va fer la degana Assumpció 
Puig a la intervenció del Sr. Juan Carles Reviejo a les dues hores trenta minuts quan ell li preguntava sobre 
la due diligence. Considera que és prou important perquè estigui transcrit literalment). 

 
 
El Sr. Pere González Nebreda demana l'auditoria. Vol fer dues expressions de gratitud; una a la 
tresorera per la seva explicació, i l'altra a la directora general perquè no és la primera vegada que 
ha d'intervenir com advocada, i respecte a la qual demana a tota l'Assemblea que se li faci cas. 
Afegeix que la seva conclusió és que es necessita més aclariment de tot el que s'ha parlat, i que 
si la primera citació al jutjat és al mes de novembre, no entén per què hi ha tanta pressa en aprovar 
una cosa que no entenen. Demana a la Mesa que s'estudiï els pressupostos, els redacti de nou, 
busqui les explicacions necessàries, porti la due diligence i es torni a convocar. 

 
La degana reitera que és per recomanació dels auditoris que s'ha posat la provisió de fons, però 
que la liquidació és positiva i no variarà. L'única cosa que canviarà al desembre és que potser a 
l'haver negociat amb l'empresa que ens ha demandat, la provisió de fons no hi serà. 

 
La Sra. Mariona Benaín considera lícita tota la informació que s’està demanant i que està bé 
haver-la rebut i que hi ha hagut molts aclariments que abans no hi havia. Però hi ha una Taula 
de Portaveus per això i com que això es presenta a la Taula de Portaveus i no s’entén, demana 
una Taula de Portaveus dos dies després perquè ho expliquin. Diu que dijous passat hi va haver 
una Taula de Portaveus i que fins ahir no hi va haver una queixa de tot això i no entén com no es 
va demanar que els hi expliquessin un dia després d’haver assistit. Creu que s’han de fer les 
preguntes i obtenir les respostes necessàries, però cal saber on s’han de fer. Remarca que hi ha 
hagut voluntat de transparència per part de la Junta de Govern amb el conflicte que hi ha. 

 
El Sr. Manuel Ruisánchez comenta que fa quinze dies es van celebrar eleccions i actualment 
estan a una Assemblea que la majoria d'assistents són nous i que la junta pretén que aquests 
donin un vot sobre un assumpte que no coneixen. Considera que el temps amb què s'ha actuat 
no ha estat adequat. 

 
A continuació se sotmet a votació la proposta rebuda dels grups de representants a l'Assemblea 
del COAC encapçalats per Pere González Nebreda, Josep Fortià i Rius, Ricardo Gómez Val i 
Anna Fabregat Ulldemolins en la qual sol·liciten "l'ajornament de la votació d'aprovació de la 
liquidació del pressupost 2021 fins a disposar de tota la informació i, en especial, de l'informe 
d'auditoria o due diligence", essent APROVADA per SETANTA-UN (71) vots a favor, VUITANTA- 
DOS (82) vots en contra i CINC (5) abstencions. 
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A continuació se sotmet a votació l’aprovació de la liquidació del Pressupost i dels Comptes 
Anuals del COAC corresponents a l'exercici 2021, essent APROVATS per NORANTA SIS (96) 
vots a favor, VINT-I-NOU (29) vots en contra i QUARANTA-VUIT (48) abstencions. 

 
La degana s’acomiada dient que han estat vuit anys de secretària amb el Sr. Lluís Comerón, en 
pau descansi, que ens va deixar el passat mes de gener, i quatre anys com a degana, que ha 
estat un temps fantàstic de representació d’aquesta institució que aprecia realment, i a tots els 
arquitectes i a l’arquitectura en general. Vol agrair als nous membres que renoven la institució, al 
vicedegà, que és el nou degà electe, al que li desitja tota la sort. Considera que la institució té 
molt bona acollida a nivell social i de societat, i els anima a continuar el que s'ha estat fent. 
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Demana que els membres de l'Assemblea continuïn sent tan bons rivals i que treballin per fer 
millor les coses i essent les 14:50 del migdia clou la sessió. 

 
 

Vist i plau 
La degana El secretari 

 
 
 
 
 

 
Assumpció Puig i Hors Pere Castelltort i Sales 
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ANNEX 1  
 

Assistents Assemblea 

senyor / senyora 

Assistents Assemblea 

senyor / senyora 

Cognoms, Nom Cognoms, Nom 

 
ASSISTENTS REPRESENTANTS  
 

ALBANA I ARJÓ,NOÈLIA LÓPEZ I ALABERT,ANNA 

ALBERT PERARNAU,PAU LÓPEZ I DAUFÍ,ANTONI JOSEP 

ALCUBIERRE I ROCA,MANEL MARESMA I BIAYNA,LOURDES 

ALEGRET BURGUÉS,ALBERTO M. MARQUET I LACAYA,JOAN 

ALMIRALL I FERRERONS,MARIA MARTÍ I ROVIRA,ORLAND 

ALONSO ARGUL,MARÍA TERESA MASIP NOGUERA,ANDREA 

ALTISENT I TIRBIÓ,JORDI MONTERO I VIAR,IMANOL 

ANGLÈS I PASCUAL,JOSEP MORA PORCEL,CRISTINA 

ANTORN I MONSENY,EDUARD MUÑOZ BARDUZAL,GUILLERMO 

APARICIO ALCANTUD,FERMÍN MUR AGUILAR,MARTA 

ARAÑÓ I GÜELL,ROMÀ MUSQUERA I FELIP,SÍLVIA 

ARGEMÍ I BALLBÈ,JOAN NADAL SALES,CARLOTA 

BACARDIT I SEGUÉS,FRANCESC OBIOL CORDÓN,CECÍLIA 

BALASCH I BERNAT,AGNÈS OBIOLS GALÍ,MARTÍ 

BASTÚS I GUINOVART,ANNA ORTEGA I BLANCO,JOSEP LLUÍS 

BAUMGARTEN,KATRIN PALLADINI BRITO,NOEMI CRISTINA 

BELLMUNT TARRAGÓ,DUNA PALLEJÀ I BONAVIDA,XAVIER 

BELLOT NAVASCUES,FCO. JAVIER PALMADA I CASTELLS,DANA 

BENAIN AGUILERA,MARIONA PAMIES I MARTORELL,ANTONI M. 

BESTRATEN I CASTELLS,SANDRA CINTA PAMPOLS I CAMATS,DAVID 

BLANCH I COSTA,JOSEP LLUÍS PARÉS I CAMPS,ORIOL 

BLASCO I LAZARO,OSCAR PEÑA ARRIBAS,JAVIER 

BOADA I FERRARONS,JOAN PERALTA GEIS,MARTA 

BONET I PEITX,IGNASI PÉREZ-PALLARÈS I LUQUE,VÍCTOR 

BRUFAU I NIUBÓ,ROBERT PERNAS I VALLÈS,ROGER 

BURGUÉS I SOLANES,JOSEP MARIA PINEDA I MUNNÉ,JOAN 

CABRÉ I SEGARRA,FREDERIC PLAZAS I NEBOT,FRANCESC 

CALONGE I VALLBONA,RAMON PONS I CARDONA,JOSEP 

CAMACHO AMAT,ELOI POYO I PERELLÓ,ROSA MARÍA 

CAMPS I PALOU,FRANCESC PRATS I IRAOLA,ANNA 

CARBONELL I LÓPEZ,MARIA TERESA QUERALTÓ I VENTURA,CAMIL 

CARRERA I AHIS,MÒNICA RAFAT I PRAT,FRANCESC 

CARULLA I ALTADILL,SERGI RAURELL I BERNADÀ,JACINT 

CASANOVA CALVO,CARLOTA REGUANT RIDÓ,ANNA 

CASANOVAS RIPOLL,ENRIC REGUART ABALLI,JAVIER 

CASTELLTORT I SALES,PERE RELAT I GOBERNA,CLAUDINA 

CORTI I BARBERA,LETICIA REVIEJO I SALOMÓ,JOAN CARLES 



Assemblea General Ordinària 
31 de maig de 2022 

21 de 21 

 

COSTA I CALSAMIGLIA,GUILLEM RIBAS I SERRA,SALVADOR 

CUNILLERA I ESCODA,ANNA MARIA RIERA I ESCALONA,MARIA CLARA 

DE JONG I BORONAT,OEDS RIERA I GUIX,MARC 

DEL CERRO CAMARA,JUAN ALBERTO RIGOLA I VILAGELIU,JOAN 

DEL OLMO MAROTE,JAVIER RIVERA MARINEL.LO,INÉS DE 

DIAZ GALLEGO,MARC ROCA I ASPERÓ,SIMÓ 

DRAAIJER,PAUL ROSÀS TOSAS,ELISENDA 

ESCOLANO I FERRER,ADRIÀ RUBIO NAYA,LOURDES 

FABREGAT I ULLDEMOLINS,ANNA MARIA RUISÁNCHEZ I CAPELÁSTEGUI,MANUEL 

FERNÀNDEZ ZUZAMA,MIQUEL SABRIÀ I BENITO,ANNA 

FERRÉ I PUEYO,GEMMA SAFONT TRIA I OMS,JORDI 

FRAGUELL I HERNANDO,MARC SALAZAR I ALOY,ALEIX 

FORTIÀ I RIUS,JOSEP M. SÁNCHEZ ARCUSA,ADA 

GALAN SANTACANA,IGNACIO SERCH I ANDREU,GEMMA 

GALIMANY I GRANÉS,ROSA MARIA SERRA I GRAU,ENRIC 

GARCÍA CAPÓ,M.DEL MAR SERRA I RIERA,ENRIC 

GARCIA I SOTO,NÚRIA SITJÀ I DOMENÈCH,MIQUEL 

GARNICA GONZÁLEZ BÁRCENA,JULIO 
FIDEL SOLANAS I CÁNOVAS,ANTONI 

GIL GONZÁLEZ,FERNANDO SOLDEVILA SEGURA,JAUME 

GIMÉNEZ CAMPS,ANNA SOLÉ PARELLADA,CECILIA 

GÓMEZ I EXPÓSITO,FRANCESC XAVIER STURLESE I PELAYO,RAUL 

GÓMEZ VAL,RICARDO JOSÉ  SUBIRANA FERNÁNDEZ,EVA 

GONZÁLEZ I NEBREDA,PERE TOMASA GUIX,JORDI 

GONZÁLEZ I SIGÜENZA,NOELIA TORRA I FERRER,MARC 

GORDILLO I BEL,DÍDAC TORRA I PLA,JOSEP MARIA 

GRANÉ I FONT,JORDI TORRAS I GENÍS,MONTSERRAT 

GRANELL I SIMEÓN,ISABEL TORRENTS I ALEGRE,JOSEP 

GUASCH I FERNÁNDEZ,FRANCESC TORRENTS I VERGÉS,SALVADOR 

HEREDERO ESTEBAN,FRANCISCO 
JAVIER TORTA I NAVARRO,FERRAN 

HERNÁNDEZ SÀBAT,BERNAT TOUS I GOMÀ-CAMPS,JOAN 

HERNÁNDEZ-MONTAÑO BOU,SONIA TRESSERRA SANS,GRETA 

JORNET IRANZO,LIBERTO TURNÉ I OLIVERAS,MIQUEL 

JULIÀ HIERRO,MIGUEL ANGEL URBIOLA I DOMÈNECH,MARTA 

LI PUMA,VALENTINA VILÀ I RENAUD,MÒNICA 

LLEONART SATORRA,NÚRIA VILANOVA I OMEDAS,ANTONI 

LLOBERA I SERENTILL,RAMON VIÑAS I BOLUDA,ARCADI 

LLONCH I VILALTA,FRANCESC VITALLER I SANTIRÓ,ALBERT 
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NO ASSISTENTS, REPRESENTANTS  
 

COMAS I BORONAT,EULÀLIA PLA LIÑAN,JAUME 

DURÁ GIL,JUAN SOL I BELLÈS,JULIÀ 

FERRAN I VIVES,NÚRIA VILLACAMPA VILLACAMPA,XAVIER 

GELPÍ I SABADO,OLEGUER ZAGUIRRE FERNÁNDEZ,JUAN MANUEL 

LLAURADÓ I AUQUER,BERNAT  
 
VOT DELEGAT  
 

ARTIGAS FERNÁNDEZ,ARIADNA MARTÍ I BALCELLS,JORDI 

BATLLE I PAGÉS,TERESA MARTÍNEZ GARCÍA,NOEMÍ 

BENEDITO I RIBELLES,MARIA MASDEU I MARGALEF,MARIA CINTA 

BILBAO ESPAÑA,IBON MUXÍ MARTÍNEZ,ZAIDA 

BLANCH I BACHS,LLUÍS NAVAS I PACHECO,CRISTINA 

BONET I GINÉ,ANNA ORTEU I GIMÉNEZ,MARIA ELENA 

BORDAS I CONTEL,NÚRIA PÉREZ FERNÁNDEZ,GERMAN M. 

CALLEJA BATTANER,PAZ PRAT VIVES,CATERINA 

DÍAZ I SALAS,ESTHER PRIETO MUÑOZ,MANUEL 

FABRÉ I CARRERAS,FRANCESC XAVIER REVERENDO I HOSPITAL,NARCÍS 

FALCÓ I HUGUET,MANUEL RIBAS I FRAMIS,IGNASI 

FORCADA CALVET,MARÍA JOSÉ ROCA I CAMBRAS,NEUS 

FORNELLS I ROIG,JORDI ROIG I RUIZ,SARA 

MONTAL I ROURA,XAVIER SAGARRA I SANZ,JAUME 

GARCÍA I SOLER,MIQUEL SALA I MATEUS,MIQUEL ANGEL 

GINÉ I MACIÀ,MONTSERRAT SERRANO MASOLIVER,ARIADNA 

GUERRERO FERNÁNDEZ,JORDI SOLER MAMPEL,GISELA 

GUTIÉRREZ I PRAT,OLGA SUBIRÁ I COMAS,LAURA 

JANSÀ FENOLLOSA,AMÀLIA TORRENT I IZQUIERDO,GERARD 

LLIMARGAS LLOVERAS,ROGER TRULLÀS I HUGUET,MARTA 

MAÑAS IBAÑEZ,JORGE VERNIS I ROVIRA,CARME 

 
 

ASSISTENTS, REPRESENTANTS 149 

NO ASSISTENTS, REPRESENTANTS 9 

VOT DELEGAT 42 

 
 
 


